



# Alliance Française of Greater Orlando



## MARCH MOVIE NIGHT

As announced in our March newsletter, the next movie night will take place in AFGO's office (1516, E. Colonial Dr., Orlando, FL 32803) on Saturday, March 26, starting at 6:30 pm.

Parking and entrance at the back of the building. Optional mask wearing.

As usual, we will have a friendly potluck dinner followed by the projection of a French movie, subtitled in English.

This time, we offer the 1981 film named "Tout feu tout flamme", by Jean-Paul Rappeneau.

Main actors: Yves Montand, Isabelle Adjani, Lauren Hutton and Alain Souchon.

This movie is a vibrant comedy. Isabelle Adjani plays the role of a young, brilliant and very dynamic associate of the Foreign Affairs Ministry. She finds in Yves Montand a show-off father perfectly adapted to her rhythm.

Moreover, the music composed by Michel Berger strongly contributes to the dynamism of the action on screen.

---

## SOIREE CINEMA DE MARS

Comme annoncé dans notre lettre mensuelle de ce mois, la prochaine soirée cinéma aura lieu à l'AFGO (1516 E. Colonial Dr., Orlando, FL 32803) le samedi 26 mars, à partir de 18h30.

Parking et entrée à l'arrière du bâtiment. Masque: facultatif.

Comme d'habitude nous aurons d'abord un dîner "potluck" amical suivi par la projection d'un film français sous-titré en anglais.

Cette fois-ci nous offrons un film de 1981, intitulé "Tout feu tout flamme", de Jean-Paul Rappeneau.

Principaux acteurs: Yves Montand, Isabelle Adjani, Lauren Hutton, Alain Souchon.

Ce film est une comédie très vivante. Isabelle Adjani joue le rôle d'une jeune, brillante et très dynamique chargée de mission au Ministère des Affaires Etrangères. Elle trouve en Yves Montand un père cabotin, parfaitement adapté à son rythme.

De plus, la musique, composée par Michel Berger, contribue fortement au dynamisme de l'action sur l'écran.

